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Feestje 85-plussers op 4 oktober
Kun je buurten en luisteren tegelijkertijd? Ja dat kan.
Voor het tweede jaar was er een feestmiddag voor
de 85-plussers van KBO-Dinther in cc Servaes. Spe
ciaal voor de oudere leden omdat zij doorgaans
minder goed in staat zijn om deel te nemen aan de
andere activiteiten van onze vereniging. Vorig jaar was
het een succes en ook nu genoten ruim 50 leden van
dit muzikaal samenzijn.
De gemiddelde leeftijd van de aanwezige leden was
maar liefst 89 jaar en gemiddeld zijn zij al 21 jaar lid
van de KBO. Vermeldingswaardige feiten.
Niet heel toevallig was deze middag gepland op 4
oktober, op Nationale Ouderendag. Een dag waarop
ouderen in het zonnetje worden gezet en gevraagd
wordt om toch vooral verbinding te zoeken met el
kaar. De muzikale omlijsting werd verzorgd door het
duo bestaande uit  Lia Lucias (zang) en Ad van den
Meerendonk (keyboard). Zij lieten veel mooie liedjes
horen, bekende en minder bekende. Vaak werd er
meegezongen en het geluidsniveau was zodanig aan
gepast dat er ook nog gebuurt kon worden. Ook heel
belangrijk en Ad en Lia hielden daar rekening mee.

Koffieochtend over weidevogels
Onze weidevogels hebben het moeilijk! Op de koffie
ochtend op 28 november komt Theo Jacobs van IVN
Bernheze iets vertellen over het beschermen van de
weidevogels. Zoals de mooie wulp hieronder.

Door de schaalvergroting van de boerderijen zijn boe
ren vaak genoodzaakt om Engels Raaigras te zaai
en. Dit gras bevat geen of nauwelijks onkruid. Bloeiend
onkruid trekt insecten aan en laat dat nu net het
voedsel zijn van de vogelkuikens. De enkele paartjes
die dan toch nog broeden hebben weer te maken met
predatoren zoals vos, das en roofvogels. Toch pro
beert een groepje vrijwilligers de broedende weide
vogels te beschermen. Hoe? Kom maar eens luisteren.
Koffieochtend 28 november om 10.00 uur in cc Ser
vaes. Het eerste kopje koffie/thee wordt u gratis aange
boden door de KBO.

Jaarfeest 16 oktober
Zo’n kleine tweehonderd leden verdeeld over twee
dagdelen hadden zich aangemeld voor het jaarfeest.
Mooi verdeeld over de middag en avond. Het concept
was niet anders dan andere jaren. Koffie/thee met wat
lekkers erbij en dan luisteren naar de muziek en
vooral buurten. Met regelmatig een lekker hapje. Luxe
hapjes deze keer. De muziek kwam uit Oss, ’s middags
het WT-duo en in de avond uitgebreid naar het
WT-trio. WT staat trouwens voor ‘Witte Tog nie’.
Ze speelden Nederlands- en Engelstalige muziek uit
de jaren ’60 en ’70, met een uitschieter naar het Frans.
Gaandeweg de dag/avond werd er steeds luider
meegezongen. En dan toch vaak bij de Nederlandse
klassiekers zoals 'Het Land van Maas en Waal'.

Heel veel dank ook aan de vrijwilligers van cc Servaes
die weer goed voor ons zorgden.
Het is elke keer een ‘uitdaging’ om geschikte muziek
te vinden voor zulk soort bijeenkomsten. Smaken
verschillen nou eenmaal. Voor de eindejaarsactiviteit
hebben we het duo Kuifje in Tibet al geregeld. Maar
mochten jullie nog tips hebben voor het nieuwe jaar,
het bestuur houdt zich aanbevolen!
Voor foto’s van dit jaarfeest zie www.kbo-dinther.nl.
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Nieuwe instructrice bij de line dancegroep
Bij line dance wordt er door een groep mensen in
rijen gedanst, vaak op countrymuziek. Iedereen voert
dezelfde bewegingen uit en op dezelfde maat. De line
dancegroep van de KBO telt zo’n zestien leden. Oda
van Zutphen leidde de groep 20 jaar, is daar nu mee
gestopt, maar danst nog steeds mee.
Hennie van de Moosdijk uit Vorstenbosch (ook
KBO-lid) vervangt haar met ingang van dit seizoen. Ze
heeft veel ervaring, kunnen we wel zeggen, zo’n dertig
jaar namelijk. Bij haar thuis werd veel gedanst en samen
met haar zus volgde ze lang geleden al les in Schijndel.
Daarna sloot ze zich aan bij een groepje in de Stuik in
Vorstenbosch en dacht ‘ik leer het nooit’. Nou dat
kwam goed, want gaandeweg werd aan Hennie ge
vraagd om de leiding over te nemen. In Vorstenbosch
en later ook bij een groep in Veghel. Hier kun je haar
nog steeds vinden op zondagavond. Op dit moment
geeft ze behalve bij ons ook nog les in Loosbroek en
volgt zelf les in Mariaheide.
“Vooraan staan is heel anders dan meedansen”, aldus
Hennie. Afhankelijk van het niveau van de groep, kijkt
ze welke dans en muziek daar bijpast. Ze moet eerst
de dans goed leren voordat ze deze kan ‘uitlessen’,
zoals ze dat noemt.“Het verschilt of dat je helemaal
voor de lol danst of ook gaat uitdansen. Er worden
regelmatig bijeenkomsten georganiseerd waar men
sen uit de regio samenkomen. Dan ligt het tempo vaak
hoger.” Het bevalt Hennie goed in Dinther en er
mogen nog leden bij. Ook mannen zijn welkom.
Linedancen is gezond, bevordert het evenwicht en
de coördinatie èn het is goed voor de hersenen! 
 
Op vrijdagmiddag van 13.00 – 15.00 uur in cc Servaes.
Aanmelden kan bij Hennie: 
mailadres moosdijkmoosje@home.nl of tel. 06-20264053

       Themamiddag 'de fiets in het verkeer'
           met onder andere een fietsquiz
Hoe staat het met uw verkeerskennis? We komen
allemaal weleens in situaties terecht waarin we twij
felen over wie er voorrang heeft, zoals bij de nieuwe
inrichting van de Hoofdstraat. Op woensdag 6 novem
ber besteden we hier aandacht aan.
Vóór de pauze beginnen we interactief en spelen we
de 'Doortrappen Fietsquiz' van Veilig Verkeer Neder
land, waarin u verschillende situaties mag beoordelen
en die we daarna bespreken. Ná de pauze geeft Jan
van Eerd, contactpersoon van Carrycab en Vrijwillige
vervoerservice, uitleg over de verschillende soorten
wegen met de bijbehorende voorrangsregels, bijvoor
beeld over stroomwegen en ook behandelt hij diver
se verkeerssituaties. Kortom een korte bijscholing op
het gebied van een actueel onderwerp.
Voor iedereen een interessante middag over veilig
verkeer en zoals Jan zegt: “Ieder heeft in gelijke mate
aanspraak op het veilig gebruik van de weg”.
Woensdag 6 november in 'Ons thuis'  van 14.00 - (inloop
vanaf 13.30 uur) tot ca. 16.00 uur.
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Nieuwe leden
Wim van der Lubbe
Marjon van Herpen
Jos van der Pas
Mariette van der Pas-Jacobs
Welkom bij KBO-Dinther!

Overige activiteiten
Kaartavond vrijdag 1 november 19.30 uur
Kienen woensdag 6 november 13.30 uur
Kaartmiddag woensdag 13 november 13.30 uur
Creatief Café donderdag 14 november 14.00 uur
Creatief Café woensdag 27 november 14.00 uur
Bloemschikken donderdag 28 november 14.00 uur

Mededelingen – belangrijke data
* Eindejaarsactiviteit woensdag 18 december
* Datum meerdaagse reis 12 t/m 16 mei 2025
  (bestemming nog niet bekend)

Film The Impossible
The Impossible is een Engelstalige Spaanse rampen
film uit 2012 en is gebaseerd op het waargebeurde
verhaal van het Spaanse gezin Belon tijdens de tsuna
mi van 2004. Op 26 december 2004 wordt een gezin
dat in Thailand vakantie viert door een tsunami uit
elkaar gerukt. Het begint als een idyllische vakantie,
maar door de tsunami raakt Maria de moeder gewond
en samen met Lucas de oudste zoon gescheiden van
de rest van het gezin. Wat volgt is het verhaal van een
aangrijpende zoektocht om elkaar weer terug te
vinden in de chaos van een compleet verwoest land
schap. Veel figuranten in de film waren overigens
overlevenden van de echte ramp.
Woensdag 13 november 14.00 en 19.00 uur in Ons Thuis

Brabantse avond KBO-Loosbroek
KBO-Loosbroek organiseert een Brabantse Avond
op vrijdag 15 november in De Wis. Het Boekels
Kwartierke treedt die avond vanaf 20.00 uur op. De
zaal is al vanaf 19.30 uur open. Ook de KBO-leden
uit Heeswijk-Dinther zijn van harte welkom. De
entree bedraagt €5 pp. Aanmelden (pas na 1 nov)
is verplicht. Doe het vlug, want VOL=VOL. Dat kan
bij Betsie van Zutphen via kboloosbroek@hotmail.
com of telefonisch via 0413-229692 of
06-16390908.

Redactie Maandblad KBO-Dinther
Thea van der Doelen, Theo Jacobs en Kees Kuijpers.
Met eigen en rechtenvrije foto’s.
Voor opmerkingen, ideeën en suggesties: 
56zomers@gmail.com of Raadhuisstraat 12
www.kbo-dinther.nl / e-mail info@kbo-dinther.nl

Vince Verhoeven is opbouwwerker 
bij ONS welzijn in de gemeente Bernheze. Hij houdt
voortaan wekelijks 'spreekuur' in cc Servaes. Dat
kan zijn voor een specifieke vraag over zorg en
welzijn, maar hij biedt ook een luisterend oor. En
dat op een laagdrempelige manier. Hij is het aan
spreekpunt voor alle inwoners wanneer ze vragen
hebben over onderwerpen waar zij in het dagelijks
leven tegen aan lopen.
Elke woensdagmorgen van 9:00-11:00 in cc Servaes

Extra Algemene Ledenvergadering 
Op 22 oktober gingen we met 56 leden deze verga
dering in. Het doel was om door middel van stemmen
al dan niet goedkeuring te krijgen om het proces van
fusie met KBO-Heeswijk verder in gang te zetten.Op
hetzelfde tijdstip werd er over dit onderwerp bij KBO-
Heeswijk ook een Algemene Ledenvergadering ge
houden.
Maar eerst werd er door de voorzitter aan de hand
van een presentatie een en ander toegelicht. Zo
werden de voor- en nadelen benoemd en op welke
manier de aanpak van de voorgenomen fusie tot nu
toe is verlopen. Namelijk met de instelling van een
stuurgroep, inclusief een adviseur van KBO-Brabant
en vier onderliggende werkgroepen op het gebied van
Algemene-; Financiële en Administratieve zaken en PR
en Communicatie. Verder werden de beoogde nieuwe
bestuursleden genoemd en lichtte de penningmeester
twee financiële overzichten toe. De stand van zaken
van de huidige eigen vermogens van de twee KBO ’s
en een conceptbegroting voor 2025. Er werden diver
se goede, inhoudelijke vragen gesteld.
Uiteindelijk werd er gestemd en koos een zeer grote
meerderheid van de aanwezige leden voor continue
ring van het proces en de daarbij horende acties op
het gebied van juridische- en financiële zaken, leden
administratie, afstemming activiteiten, inrichten nieu
we website enzovoorts. Ook bij KBO-Heeswijk werd
er 'groen licht' gegeven.


